

## **Ordinary General Meeting Result**

The Ordinary General Assembly Meeting of Solidarity Bahrain B.S.C. was held on Sunday 10<sup>th</sup> August 2025, at 10:00 AM at Seef Tower, 7<sup>th</sup> Floor, Seef District. Manama, Kingdom of Bahrain with quorum of 81.22% the following items in the agenda have been approved:

- 1. To approve the minutes of the previous Ordinary General Meeting held on 19th March 2025.
- 2. To approve the increase in the number of members of the Board of Directors from seven (7) members to nine (9) members, in line with the limit specified in Article 21 of the Company's Articles of Associations.
- 3. To approve the appointment of Mr. Fawaz Kanoo and Mrs. Hala Farooq Al Moayyed as expert members on the Board of Directors for the current term (2023-2025).
- 4. To approve the appointment of Hassan Radhi and Associates to act on behalf of Solidarity Bahrain B.S.C. and undertake all the procedural requirements to give effect to the resolutions above and to represent Solidarity Bahrain B.S.C. before the Ministry of Industry and Commerce ("MOIC"), Bahrain Clear, the Central Bank of Bahrain ("CBB") and all other ministries and authorities in the Kingdom of Bahrain as well as submit applications to the MOIC, Bahrain Clear, and the CBB, sign all the required documents, and to make all necessary notations required to the CR of Solidarity Bahrain B.S.C. with the MOIC/Bahrain Clear and all other relevant authorities, in the Kingdom of Bahrain and to obtain any necessary approvals required from any regulatory authority in the Kingdom of Bahrain.
- 5. Any other matters as per Article (207) of the Commercial Companies Law.



## إعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية

يرجى العلم أنه قد تم انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب. يوم الأحد الموافق ١٠ أغسطس ٢٠٢٥ في تمام الساعة ١٠:٠٠ صباحاً، في مقر الشركة الرئيسي، قاعة اجتماعات مجلس الإدارة في برج السيف، الطابق السابع، ضاحية السيف، المنامة - مملكة البحرين وذلك بنصاب قانوني قدره ٢٠٢٨٪

هذا وقد تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:

- الموافقة على محضر الاجتماع السابق المنعقد بتاريخ ١٩ مارس ٢٠٢٥.
- ٢. الموافقة على زيادة عدد أعضاء مجلس الإدارة من سبعة (٧) أعضاء إلى تسعة (٩) أعضاء، وذلك بما يتماشى مع الحد المنصوص عليه في المادة (٢) من النظام الأساسي للشركة.
- ٣. الموافقة على تعيين السيد فواز كانو والسيدة هلا فاروق المؤيد كعضوين ذوي خبرة في الدورة الحالية لمجلس الإدارة
  2023-2025).
- ٤. الموافقة على تعيين السادة بمكتب حسن رضي ومشاركوه للقيام نيابةً عن الشركة بكل ما يلزم لاتخاذ كافة الإجراءات المطلوبة لتنفيذ القرارات الواردة أعلاه، ولتمثيل الشركة أمام وزارة الصناعة والتجارة ("الوزارة") وشركة البحرين للمقاصة ومصرف البحرين المركزي ("المصرف") وأي وزارة أو هيئة في مملكة البحرين، بما في ذلك تقديم الطلبات إلى الوزارة وشركة البحرين للمقاصة والمصرف وتوقيع المستندات اللازمة والإجراءات اللازمة للتأشير في السجل التجاري للشركة لدى الوزارة وأي هيئة أخرى في المملكة والحصول على الموافقات اللازمة لذلك.
  - ٥. مناقشة ما يستجد من أعمال طبقاً للمادة (٢٠٧) من قانون الشركات التجارية.

Name	Ebrahim Alawadhi		الإسم
Title	Acting Manager - Compliance and MLRO & Secretary to the Board of Directors		المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
سـوليـدرتـــي SOLIDARITY		Supin	